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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Közművelődési Bizottság 2022. június 21-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) 
megtartott ülésén. 

Az ülés kezdetének időpontja: 9.05 óra 

A jelenléti ív alapján jelen vannak: 
Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök, 
Dr. Horváth Márk, Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő 
tagjai, 
Gerzson Sarolta, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai. 

Távolmaradását előre jelezte: 
Bolyán András, a Bizottság nem képviselő tagja 
Kollátosz Fotisz, a Bizottság nem képviselő tagja 

Távolmaradás oka: 
egyéb elfoglaltság 
egyéb elfoglaltság 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Szabó Krisztián 
Mustó Géza Zoltán 
RadványiGábor 
Somlyódy Csaba 
Weeber Tibor 
Dr. Ács Viktória 
Dr. Szüts Korinna 
Dr. Nagy Jolán 
Ehrenberger Krisztina 
Kálmánné Szabó Judit 

Meghívottak: 
Szepesi Zsuzsanna 
Kemerléné Suri Ildikó 
Babics Attiláné 
Szigetiné Mezei Gabriella 
Király Ildikó 
Blattner Edit 
Benedek Zoltánné 
Forintos Ilona 
Gyéressy Éva 
Angyal Nóra 

Kuróczi Pál 

jegyző 

alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
a Jegyzői Titkárság vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és 
Civilkapcsolati Osztály vezetője 

a Kőbányai Kiskakas Óvoda vezető-helyettese 
a Kőbányai Kiskakas Óvoda vezetője 
a Kőbányai Kiskakas Óvoda vezetője 
a Kőbányai Gyermekek Háza Óvoda vezetője 
a Kőbányai Gépmadár Óvoda vezetője 
a Kőbányai Bóbita Óvoda vezetője 
a Kőbányai Csodafa Óvoda vezetője 
a Kőbányai Mászóka Óvoda vezetője 
a Kőbányai Aprók Háza Óvoda vezetője 
a Kőbányai Gézengúz Óvoda vezetője 
(a jelenléti ívet nem írta alá) 
a Kocsis Sándor Sportközpont igazgatója 

Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök. 
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Elnök: Na, akkor szeretettel köszöntöm a megjelenteket. Megkérek mindenkit, hogy foglalja el a 
helyét. Szeretettel köszöntöm a Bizottság jelen lévő tagjait, a Hivatal munkatársait, a meghívott 
vendégeket. Ülésünk nyilvános, az ülésről hangfelvétel készül. Jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. 
Zárt ülésre nem kerül sor, ezért zárt ülésen a vendégeknek nem kell elhagyni az üléstermet. A 
napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdezem, hogy a Bizottság tagjai részéről felém nem érkezett 
kérés levételre, sorrendmódosításra, cserére. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e ilyen 
irányú kérésük? Úgy látom, hogy nincsen, akkor a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a 
napirendi pontjainkat. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét 
[91/2022. (VI. 21.)]: 

1. A Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai 
Csodafa Óvoda és a Kőbányai Gézengúz Óvoda vezetőjének négyéves beszámolója (287. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

2. A Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda és a 
Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása (307. számú 
előterjesztés) - Bizalmas a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX 
törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

3. A Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjainak 
megállapítása (320. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

4. Az A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány támogatása (288. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

S. A Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2022. évi támogatásáról szóló pályázat 
elbírálása (303. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

6. A kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás (296. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

7. A Kőbányai Torna Club Sportegyesület támogatásának elszámolása (295. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

8. Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról (309. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal fogadta el a napirendi pontjait. 
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1. napirendi pont: 
A Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai 

Csodafa Óvoda és a Kőbányai Gézengúz Óvoda vezetőjének négyéves beszámolója 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Első napirendi pontunk a Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő Kőbányai 
Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda és a Kőbányai Gézengúz Óvoda vezetőjének négyéves 
beszámolója, 287. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Én nagy 
szeretettel köszöntöm itt a körünkben megjelent kőbányai óvodák intézményvezetőit, és 
természetesen elsősorban, akiknek most itt egy beszámolója van. Tehát a négyéves beszámoló 
után pedig lesz egy öt éves igazából, tehát egy új ciklus kezdete. Ezt fogjuk megvitatni itt a 
Bizottság részéről. De először is szeretném szólítani az óvodavezetők részéről Blattner Edit 
óvodavezetőt. Itt a napirendi pont alapján, tehát itt az óvodavezetők a - kérlek, foglalj helyet -
kinevezésüknél egy szakmai programot nyújtanak be, ennek a szakmai programnak történik meg 
a négyéves. Azt hittem, hogy az én mikrofonom, de nem. Ja, hogy hogyan kényelmesebb, ne kelljen 
a mikrofont tartani. Igen. Tehát itt a szakmai beszámoló megtörténik különféle standardok 
alapján, itt most számot adnak az elmúlt négy évről. Ugye abban a szakmai programban, amit ők 
itt az intézményvezetői pályázatuknál benyújtottak, mint óvodavezető, az hogyan valósult meg, 
milyen formában. Meghatározott központi elvárások is vannak, tehát azért mondom, a standard 
elemek, de azonkívül természetesen maga az óvodavezető meghatározott szempontok alapján 
bemutatja, hogy hogyan történt itt az elmúlt négy év programja, és természetesen ez felkészülés 
az öt éves, úgymond a következő intézményvezetői pályázat benyújtására. Három mondatban 
annyi, kedves Edit, felírtad, szakmailag felkészült, innovatív, rendkívül összetartó, jól 
együttműködő közösség van. Három alappillért határoztál meg, a játék, az egészséges életmódra 
nevelés és az anyanyelvi nevelés. Amit olvastam, hogy Nyugi-Ovi Program az nálatok is 
megtalálható, ,,Mozgáskotta", a zenei programok, az ének-zene-tánc nevelése is. Az önértékelési 
program igazából, lehet azt mondani, majdnem 100%-os volt, a szülői elégedettség és a kollegiális 
elégedettség is. Kedves Edit, ha két-három mondatban kiegészítenéd akkor én megköszönném itt 
a négyéves beszámolót, hogy hogyan értékeled a négy évet röviden. Köszönöm szépen. 

Blattner Edit: Köszönöm szépen. Jó reggelt kívánok Mindenkinek. Azt gondolom, hogy könnyű 
helyzetben voltam meg vagyok, merthogy én 13 éve egy nagyon jól működő intézményt vettem át 
és a legnagyobb energia és a legnagyobb munka az volt, hogy megőrizzem az eddigi értékeket és 
szépen lassan bevezessek innovatív dolgokat, illetve továbbfejlesszem az intézményt. Az elmúlt 
négy évet nagyon megnehezítette a pandémia, de azt gondolom ez nem meglepő mindenki 
számára. Új kihívás elé állította a nevelőtestületet, kollegákat, a szülőket is. Tehát nem volt könnyű 
megbirkózni ezzel az időszakkal, de azt gondolom, hogy sikeresen vettük ezeket az akadályokat 
is. Amit, szerintem egy nagyon nagy értéke az intézménynek - ahogy már mondtad Gábor - egy 
nagyon jó, összetartó közösség. És azt gondolom, hogyha együtt tudun k dolgozni és együtt tudunk 
működni, akkor nincs olyan akadály, amin ne lehetne átugorn i. Úgyhogy ez az, ami segített minden 
nehéz helyzetben és viszonylag zökkenőmentesen tudtuk az intézményt ebben a nehéz 
időszakban is működtetni. 

Elnök: Köszönöm szépen. És Edit annyit, hogy az elkövetkező egy évre, van-e valami 
meghatározott prioritás, amit szeretnél még ebben az egy évben megvalósítani? 

Blattner Edit: Igen, nagyon szeretnénk a tehetségműhelyünket továbbfejleszteni. Jelenleg az „Így 
tedd rá" programmal egy ének-zenei tehetségműhely működik. A kollegák elvégezték a 
„Kosárpalánta" programot, ami mozgásfejlesztő program, és szeretnénk szeptembertől a 
tehetségműhely keretében ezt a programot működtetni. Kicsit különböző lesz ez a program az 
ének-zenés tehetségműhelyünktől, mert itt a „Kosárpalánta" programnak egy kötött szabálya van, 
tehát kizárólag nagycsoportos gyerekekkel lehet ezt a programot működtetni és állandó 
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gyermeklétszámmal, de úgy terveztük, hogy a nagycsoportosainknak iskola előtt ez egy remek 
program lesz ahhoz, hogy megmutassák a tehetségüket és a tehetségcsírákat tudjuk fejleszteni. 
Úgyhogy ennek a programnak a működtetése szeptembertől elindul. Ez biztos. 

Elnök: Köszönjük szépen, tehát akkor fő prioritások az ének és a mozgás. 

Blattner Edit: Mozgás, így van. 

Elnök: Köszönöm szépen Edit. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés Intézményvezető 
asszonyhoz? Jó, amennyiben nincs, kérem hozzuk meg döntésünket, itt három határozatról fogunk 
dönteni, úgyhogy a szavazást indítanám. 

92/2022. (VI. 21.) KMB határozat 
a Kőbányai Bóbita Óvoda vezetőjének négyéves beszámolójáról 
(7 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága Blattner Edit óvodavezető négyéves beszámolóját elfogadja. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadja Blattner Edit 
óvodavezetőnek a négyéves beszámolóját. (Megvitattuk, hogy három határozat van közben 
Zsanettal, úgyhogy most külön-külön fogunk szavazni.) Tehát megállapítottam, hogy akkor a 
határozatot elfogadtuk, én nagyon jó munkát kívánok itt a következő egy esztendőre és a 
továbbiakban is, kedves Edit, úgyhogy köszönjük szépen. 

Blattner Edit: Nagyon szépen köszönöm. 

Elnök: Köszönöm szépen. És folytatnánk a sort pedig a Csodafa Óvodával. Benedek Zoltánné 
Marica, kérlek, hogy ... kedves Marica pedig, te itt a négyéves beszámoló dban leírtad, hogy szintén 
a nagyon fontos, tehát a szervezeti kultúra, az innováció, a megfelelő kollegális légkör, 
kiszámíthatóság, biztonság. Itt nálad is megtalálható ez a Nyugi-Ovi program. Nagyon nagy 
hangsúlyt fektetsz itt a múzeumpedagógiai programokra, és nagyon érdekes, amit olvastam, hogy 
bázisintézményként szeretnétek tovább működni. Hogyha erről beszámolnál, és röviden a négy 
évről, hogy most a bázis intézmény mit takarna, és hogy az elmúlt négy évben hogyan értékeled a 
munkát, hogyan tudtad megvalósítani a kitűzött célokat. És hogy a következő egy évben mi a 
legfontosabb, amit szeretnél megvalósítani. 

Benedek Zoltánné: 2018 óta vagyok az intézmény vezetője, és új vezetőként fontos célomnak 
tűztem ki a múzeumpedagógiai foglalkozások bevezetését. Részt vettem egy továbbképzésen, ahol 
az hangzott el az előadótól, hogy a magyarországi múzeumok nagyon kiscipőben járnak az 
innovatív tevékenységek bevezetésében. Elgondolkodtam ezen a feltevésen, és volt egy 
lehetőségem, hogy Friedrichshafenben a Zeppelin Múzeumba eljutottam, és ott megértettem az 
interaktív múzeum, mit jelent maga a kifejezés. Azzal, hogy bevezettem a múzeumpedagógiai 
foglalkozásokat az óvodában, ezt az interaktív játékokat, ellátogatunk a múzeumba és az 
óvodában pedig foglalkozásokon keresztül ismertetik meg a gyerekekkel a múzeumban található 
eszközöket, történeteit, a hozzá kapcsolódó történeteket. Első évben a Kőbányai Helytörténeti 
Gyűjtemény (Múzeum) volt a célunk. El is látogattunk a múzeumba először az 
óvodapedagógusokkal, majd ezt a programot kiegészítettük, Földényi Krisztike látogatott el a 
múzeumból, egy ilyen bőröndfoglalkozás keretében mutatta be az eszközöket, amik 
megtalálhatók a múzeumban. Igen, igen, mert ezzel egészítettük ki így az ismereteket. Nagyon jól 
sikerült, és még ezt meg tudtuk fejelni azzal, hogy az egész óvoda, mind a hét csoport elment most 
május, júniusban a Helytörténeti Múzeumba, és ott egy ismeretterjesztő foglalkozáson 
bemutatták Kőbánya történetét a gyerekek nyelvén. Úgyhogy nagyon elégedett voltam a 
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kollegáim hozzáállásával és maga a program bevezetésével is. Mesterpedagógus minősítésem volt 
és ott a minősítő is felajánlotta ezt a lehetőséget, hogy ő úgy érzi, hogy annyi mindent elképzeltünk 
már a jövőre is, hogy bázisintézményként is tudnánk működni, mert nemcsak a Helytörténeti 
Múzeumot, hanem a Porcelángyárat, a templomot, a katolikus templomot vettük be és a Tűzoltó 
Múzeumot is a programunkba. Tehát ez a jövő elképzelése az elkövetkezendő öt évünkben és erre 
építettük a bázisintézmény elképzelését. Ez a jövőkép. Az irodámba két képet raktam ki 
jövőképnek, az egyik a Zeppelin léghajó, a másik pedig az óvoda udvarának a megtervezése. 
Készen van a látványtervünk, de szeretnénk, hogyha az óvoda udvara is felújításra szorulna, mert 
rendkívül balesetveszélyes a fáknak a gyökerei, amin játszanak a gyerekek. Most lehetőséget 
kaptunk az Önkormányzattól mulcs telepítésére és a homokozónak a homokjának a kicserélésére, 
és a vállalkozó felajánlotta, hogy ezt a régi homokot beteríti a fáknak a gyökereire, hogy egy ideig 
azért erre megoldás legyen, de a hosszú távú jövőkép az az lenne, hogy ha az udvarfelújítás is 
sikerülhetne. 

Elnök: Köszönjük szépen Marica. Kérdezem a Bizottság tagjait, van-e kérdésük a beszámolóhoz? 
Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hogy hozzuk meg a döntésünket Benedek Zoltánné négyéves 
beszámolójáról. A szavazást indítom. 

93/2022. (VI. 21.) KMB határozat 
a Kőbányai Csodafa Óvoda vezetőjének négyéves beszámolójáról 
(7 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága Benedek Zoltánné óvodavezető négyéves beszámolóját elfogadja. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal fogadta el a beszámolót. 
Marica nagyon szépen köszönöm, további jó munkát kívánok a következőkhöz. 

Benedek Zoltánné: Köszönöm szépen Gábor. Köszönöm szépen. És köszönöm szépen 
mindenkinek a támogatást. Neked külön, hogy a Covid időszakban is mindig, rendszeresen 
felhívtál és támogattál, úgyhogy ezt nagyon szépen köszönöm mindenkinek a munkáját, a 
támogató munkáját. 

Elnök: (A Kőbányai Gézengúz Óvoda vezetőjéhez fordulva) Egy rövid összefoglalót, kedves Nóra 
akkor. Te itt a programban szintén hasonló prioritásokat írtál le, a „Zöld Óvoda" cím, amit 
kiemeltél, és szeretném megkérdezni itt, hogy a szivacskézilabda tehetségműhelyként és kísérleti 
műhelyként és 2012 óta pedig tehetségpontként működtök. Hogy ezt hogyan fogod, vagy hogyan 
valósul meg itt az óvodában, fogjátok-e ezt folytatni és most a négy évben mik, amik megvalósultak 
röviden, a programodban és a következő egy esztendőben mi az az egy fő prioritás, amit szeretnél 
megvalósítani? 

Angyal Nóra: Köszönöm szépen. Én is kezdő vezetőként pályáztam ugye 4 évvel ezelőtt. 
Szerencsés helyzetben voltam, hiszen az előző vezetőtől egy nagyon jól felszerelt és egy jól 
átgondolt tervvel rendelkező óvodát sikerült átvennem. Igen, terveim között szerepelt, hogy „Zöld 
Óvoda" legyünk, számomra fontos a fenntarthatóság, a környezettudatosság, ezt sikerült is 
megvalósítani, és mindig keressük az új lehetőségeket, hogy ez irányba minél jobban el tudjunk 
mozdulni. Ezért is csatlakoztunk például az Önkormányzat lehetőségéhez, ugye a sütőolaj 
gyűjtéshez, egy CseppetSem! lehetőséghez. Ami szeretném elmondani, hogy nagyon jól működik, 
hiszen a környékünkön, a környezetünkben élő családok rendszeresen hozzák és gyűjtik nálunk 
ezt az úgymond felhasznál olajat. Tehetségműhelyek 2012 óta működnek az intézményünkben, 
én 2011 óta dolgozom ebben az intézményben és a kísérleti műhely különösen a szívem csücske 
mert ez az én személyes találmányom volt, ezt annak idején én raktam össze, most már átadtam 
kollegáknak, fiatal kollegák. 
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Elnök: Te indítottad el. 

Angyal Nóra: Igen, igen. Hát magát, hogy ez, hogy működik. Nem én találtam ki a dolgokat, de 
magát a koncepciót igen, és ezt a kollegáknak átadtam. A szivacskézilabdát pedig még az előző 
vezető indította el, és van egy kolleganőnk, aki a kézilabdában sikereket ért el, és ő ezt vállalta. Ő 
most már nyugdíjas kolléganő, de a mai napig részt vesz ennek a tehetségműhelynek a 
vezetésében, de ezt is már újabb kollégáknak átadtuk ezeket az ismereteket. A továbbiakban is 
mindenképpen szeretnénk a műhelyeket folytatni. Minden évben kicsit újítunk, ez a két állandó 
műhelyünk van, de szokott még zenebona műhely lenni, ami a zenei irányokat fejleszti. Nekem 
most a következő évben elég nehéz feladatom lesz úgy gondolom, hiszen megkaptam a mellettem 
lévő óvodát, a Kékvirág Óvodát. Most erre próbálok koncentrálni, hogy ennek a két intézménynek 
a működését jól össze tudjam hangolni és mindenki elégedett legyen. Ami még nagy probléma 
nálunk, a személyi feltételek. Sajnos azok nálunk nagyon, mondhatnám azt, hogy siralmasak. 
Lehetetlen szinte pedagógust találni és nekem az elmúlt négy évben ez okozta mindig a 
legnagyobb nehézséget, ennek a megszervezése, a kieső embereknek a pótlása. De hát bizakodunk, 
hogy talán valami pozitív előrelépés várható. Tehát a két intézménynek az összehangoltsága és 
illetve ennek a megoldása a fő tervem, hogy ezt jól tudjam megoldani. 

Elnök: Köszönjük szépen Nóra. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük a 
beszámolóhoz? Igen, akkor megadnám a szót Marksteinné Molnár Julianna képviselő asszonynak, 
parancsolj. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Érdeklődve olvastam a beszámolót, hiszen 
köztudomású, hogy nekem ez a két óvoda a szívem csücske, egyrészt fiam ide járt, másrészt az 
unokám a másik oviba. És valóban, úgy érzem, hogy ez nagy kihívás lesz, ami előttetek áll, de még 
egy picit a beszámolóhoz szeretnék hozzászólni. Úgy láttam a szülői visszajelzések alapján, hogy 
teljes mértékben elégedettek az intézménnyel, feltételrendszerrel, és ezt szerintem nem volt 
könnyű megvalósítani ezzel a létszámmal. Amit viszont mindannyian kiemelnek, illetve hát 
többször visszatérő probléma, az udvar. Erre szeretnék rákérdezni, hogy az udvar feltételeit -
tudom, hogy próbáltuk már sokféle módon megoldani -, hogy hogyan látod. Milyen megoldás 
növelhetné most a szülői elégedettséget? Köszönöm. 

Angyal Nóra: A szülők az udvarfelújítást várják, akkor lenne teljes az elégedettség. Próbálkoztunk 
mi már mindennel, füvesítéssel. Szükség van az udvarfelújításra. Most történik az 
udvarfelújításnak a tervezése. Voltak már kint a tájkertészek, a tervezők. Tehát én úgy tudom, 
hogy elindult egy folyamat, én ezt közvetítettem a szülők felé. Bizakodnak abban, hogy esetleg ez 
a következő évben, költségvetési évben esetleg megvalósul. Mi is pályáztunk erre a lehetőségre, 
hogy mulcsot kértünk az óvoda udvarára. Igyekeztem jól kihasználni ezt a lehetőséget, a 
legnagyobb óvoda udvarra kértem, hogy minél nagyobb felületen próbáljuk ezt ki, mert sajnos 
poros, poros az udvarunk, és ez a szülőket igen. Megjelenik mindenhol, mindennel elégedettek, 
ami negatívomat szoktunk kapni, az mindig az óvoda udvara, de megértik, hogy ezt az óvoda 
önerőből nem tudja megoldani. 

Elnök: Jó. Köszönjük szépen. Úgy látom, hogy további kérdés nincsen. Akkor kérem, hozzuk meg 
a döntésünket Angyal Nóra négyéves beszámolójáról. A szavazást indítom. 

94/2022. (VI. 21.) KMB határozat 
a Kőbányai Gézengúz Óvoda vezetőjének négyéves beszámolójáról 
(7 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága Angyal Nóra óvodavezető négyéves beszámolóját elfogadja. 
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal fogadta el a beszámolót. 
Köszönöm szépen és további jó munkát kívánok kedves Nóra. Megállapítom, hogy a Bizottság az 
1. napirendi pontot megtárgyalta, az 1-es napirendi pontot lezárom. Köszönöm. 

A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja értelmében - az érintett kérésére - zárt ülésen tárgyalható, de 
ilyen igény nem érkezett a pályázók részéről, így a tanácskozás nyilvános ülés keretében folytatódik. 

2. napirendi pont: 
A Kőbányai Csodapók óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda és 

a Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Következő pedig, szintén az óvodákkal folytatjuk. Második napirendi pontként a Kőbányai 
Csodapók Óvoda, a Kőbánya i Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda és a Kőbányai Mászóka 
óvoda intézményvezetői pályázatainak elbírálása, 307. számú előterjesztés, előterjesztő D. Kovács 
Róbert Antal polgármester úr. Tehát akkor nem megszakítva folytatnánk tovább az óvodákkal, de 
azért most itt egy intézményvezetői pályázatok elbírálása történik, négy óvoda tekintetében. Az 
Önkormányzat, igazából itt megszűnik az intézményvezetői kinevezés az ötéves. Itt ennek a 
pályázati kiírása megtörtént, május 9-én került az állásportálon, a Belügyminisztérium 
állásportálján megjelenésre. Ettől számított 30 napon keresztül a benyújtások megtörténtek, a 
benyújtást követően pedig 21 nap áll rendelkezésre, hogy az intézményvezetői pályázatokat 
elbíráljuk, tehát határidőn belül vagyunk. Én most nem sorolnám itt a jogszabályokat a nemzeti 
köznevelési törvényt, végrehajtási rendet, hogy milyen feltételek vannak, hogy 
intézményvezetővé válhasson valaki. De természetesen a Bizottság van kijelölve ezeknek a 
megtárgyalására, úgyhogy folytatnánk a sort a Kőbányai Csodapók Óvoda, Szigetiné Mezei 
Gabriellát. Kedves Gabriella, szólítanálak tégedet. Gabriella nem kérte - ugye zárt ülésen is 
tárgyalhatnánk - ő nem kérte itt a zárt ülés tartását. Természetesen, mint korábbi 
intézményvezetőként, nem kell mondanom, hogy minden feltételnek megfelel. De kedves Gabi, ha 
röviden összefoglalnád, hogy mégis itt, azért kicsit az előző öt év, és most, hogy hogyan szeretnéd 
folytatni ezt a dolgot. Tudom, hogy nálatok is most azért egy átalakulás történik, nem kicsi, tehát 
hasonlóan, mint a Nóráéknál, hogyha nagyon röviden ezt meghatároznád, és hogy mi lenne az a 
rövid prioritás, amit szeretnél itt még rövid távon megvalósítani. Köszönöm. 

Szigetiné Mezei Gabriella: Köszönöm szépen. Hát igen. Ez egy nagyon nagy változás most az 
életemben, mint óvodavezető, nagy változás a jelenlegi munkahelyemen, a Kőbányai Gyermekek 
Háza Óvodában és nagy változás a Kőbányai Csodapók Óvodában. Ez egy ilyen, három részről 
tudnám megközelíteni. Én 33 éve dolgozom a Gyermekek Háza Óvodában, a pályám kezdetétől 
fogva, és nagyon sok változást, nagyon sok újdonságot éltem meg ezalatt a 33 év alatt, és most lett 
a legnagyobb, amikor is ugye az óvodát, a Gyermekek Háza Óvodát átalakítjuk, beolvad a Kőbányai 
Csodapók Óvodába. És augusztus l-jétől így fog működni az óvoda egy tagóvodával, a Csodapók 
Óvoda és a Gyermekek Háza Tagóvodája. A legnagyobb célom ennek az átmenetnek a nyugodt, 
biztonságos biztosítása. Ahogy eddig is végbe ment ez a folyamat, hogy mind a szülők, mind a 
dolgozók részére a biztonságot, a határozottságot, a jövőbe láthatóságot tudjam biztosítani. Ez a 
legfontosabb most jelenleg a Csodapók Óvoda és a Gyermekek Háza Óvoda életében. A kiemelt 
feladatom ennek az átmenetnek a nyugodt átmenet biztosítása, a két intézmény viszonylag 
közelítése egymáshoz, ami erre a rövid időre fog szólni, néhány éven belül, hiszen a Gyermekek 
Háza Óvoda meg fog szűnni. Ennek a két intézménynek a közelítése és egy kicsit a két óvodában 
egy kis összhangot teremteni, hiszen nem tudjuk, hogy a jövőben kik fognak dolgozni majd a 
Csodapók Óvodában, vagy kik lesznek a munkatársak, de úgy gondolom, hogy a két pedagógiai 
program nagyon hasonlít egymásra, hiszen a Csodapók Óvodának nagyon kiemelt feladata a 
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hagyományőrzés nagyon fontos része, a Gyermekek Háza Óvodának pedig a mese, a népm'::se, és 
ez a kettő, a néphagyomány, meg a népmese ez együtt jár, tehát nagyon jól közelíthető. Es egy 
kicsit belőlem, a Gyermekek Háza Óvodából is legalább megmarad valami, és közelíthető 
egymáshoz ez a dolog. Tehát a jövőre ezek a céljaim, megismerni az új óvodát, ismerkedem vele, 
tartom a kapcsolatot folyamatosan a Csodapók Óvodával, de természetesen lakva ismerjük meg 
egymást, tehát ott fog kiderülni, hogy hogy tudunk működni, együtt működni. Természetesen az 
értékek továbbvitele és kiegészítése a jövőben a feladatom, ezt írtam le tulajdonképpen a 
pályázatromban is. Ami nagyon nehéz, hogy mind a két óvoda megfelelő szakemberekkel van 
ellátva és minden munkatárs biztosított, tehát nincs jelenleg hiány egyik óvodában sem. Úgyhogy 
itt egy kicsit a szíve fáj az embernek, hogy vannak olyan kollegák, akiktől meg kell válni, de 
remélem, hogy a legjobb emberekkel tudjuk folytatni ezt a munkát. Röviden ennyit szerettem 
volna mondani. 

Elnök: Jó. Nagyon szépen köszönjük Gabriella a beszámolót. Kérdezem a Bizottság tagjai részéről, 
vagyis hát a pályázathoz kiegészítés, hogy van-e kérdés, észrevétel? Azt elfelejtettem mondani, 
hogy itt igazából még egy pályázó volt, de a pályázati feltételnek nem felelt meg, a formai 
követelményeknek nem megfelelő pályázatot nyújtott be korábban. Jó, úgy látom, hogy nincsen 
kérdésük. Akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Csodapók Óvoda 
intézményvezetői pályázatának elbírálásáról szóló 307. számú előterjesztést támogatja 
[95/2022. (VI. 21.)]. 

Elnök: Jó. Megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal támogatjuk, elfogadtuk igazából, de a 
Képviselő-testület fogja meghozni a végső döntést, úgyhogy köszönjük szépen kedves Gabriella és 
további jó munkát kívánok. 

Szigetiné Mezei Gabriella: Én is köszönöm szépen. 

Elnök: Jó és most pedig a Kőbányai Gépmadár Óvodából szeretném Király Ildikót szólítani. Kérlek, 
Ildikó, fáradj ki és szintén te sem kérted a zárt ülés tartását. Szintén két pályázatnak történt meg 
a beadása, de szintén nem megfelelő volt a másik pályázónak a pályázati anyaga. Kérlek Ildikó, 
hogy röviden foglald össze, hogy mi az, amit szeretnél rövid távon az intézmény életében folytatni, 
megvalósítani. 

Király Ildikó: Szeretettel köszöntöm én is a Bizottságot. Meglepődtem, hogy volt még egy pályázó. 
30 éve dolgozom a Kőbányai Gépmadár Óvodában, 10 éve vagyok az óvoda vezetője. 10 évvel 
ezelőtt egy nagyon jól működő óvodát vettem át, egy fél nevelőtestülettel, mert a másik fele a régi 
vezetővel nyugdíjba vonult. Akkor még nagyon könnyedén tudtam pótolni az 
óvodapedagógusokat, az elmúlt öt évben az óvodapedagógusok másik fele is nyugdíjba ment. Most 
már nehezebb volt a pótlás, de szerencsére mindig sikerült. Többször alkalmatlan pedagógusok 
jelentkeztek, akik nem a pályára valók. Én azt szoktam mondani, hogy pedagógust csak akkor 
küldök el próbaidő alatt, hogyha a gyermekeknek már nem megfelelő, hogyha kárt tesz a 
gyermekekben és sajnos elég soksor volt ilyen az elmúlt öt év folyamán, hogy próbaidő alatt. Hát 
úgy kárt, hogy nem fejlesztő hatása volt, hanem gyermekmegőrzést csinált, és én azt gondolom, 
hogy ez nem egy gyermekmegőrző. És ha valaki az ajtóban áll és az ajtóból nézi a gyermekeket, 
olyan pedagógus az nem alkalmas a pályára, és ilyenkor próbaidő alatt el kell tőle köszönni. 
Szerencsére sok nyugdíjas pedagógus jelentkezett, akik szakmailag nagyon kiválóak, és többször 
nyugdíjasokkal töltöttem be az állást. Most ott vagyunk, hogy megint három kolleganő elment 
nyugdíjba, de szerencsére minden állásom be van töltve kiváló szakemberekkel. Tervem az 
elkövetkezendő öt évre a megkezdett munkának a tovább folytatása, a stabil nevelőtestületnek a 
megtartása. Szerencsére most négy fiatal pedagógusom is van, igaz ők gyermekvárás előtt vannak, 
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de szakmailag jól felkészültnek tűnnek. És a tehetséggondozásnak a tovább folytatása, hiszen a 
mesterprogramomat is a tehetséggondozásból írtam. Három tehetségműhelyünk működik, 
tervem, hogy még egy tehetségműhely beindítása. A logikai, a művészeti és a mozgás mellett egy 
zenei tehetségműhelynek, és tehetségponttá szeretném, hogy váljon az óvodánk. Röviden ennyit 
szeretnék mondani. 

Elnök: Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés a pályázathoz? Úgy látom, hogy nincs, 
akkor meg is hoznánk a döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Gépmadár Óvoda 
intézményvezetői pályázatának elbírálásáról szóló 307. számú előterjesztést támogatja 
[96/2022. (VI. 21.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal támogatjuk, elfogadjuk Ildikónak a 
pályázatát. Köszönjük szépen kedves Ildikó, és a vezetői pályázatról pedig csütörtökön dönt a 
Képviselő-testület. 

Király Ildikó: Köszönöm. 

Elnök: Folytatnánk a sort a Kőbányai Kiskakas Óvodával, Ildikó helyett Szepesi Zsuzsannát 
szeretném köszönteni, mint óvodavezető helyettes, aki megpályázza az intézmény óvodavezetői 
pozícióját. Természetesen minden feltételnek megfelel. Kedves Zsuzsanna, akkor szeretném, 
hogyha röviden kiegészítené itt a pályázatát, hogy mi a legfontosabb prioritás, mint 
intézményvezető hogyan szeretné folytatni a megkezdett munkát a Kiskakas Óvodában. 

Szepesi Zsuzsanna: Szepesi Zsuzsa vagyok, 32 éve vagyok óvónő, 20 éve dolgozom a Kőbányai 
Kiskakas Óvodában. A 20 évem alatt 15 éve gyermekvédelemmel is foglalkozom és 2014 óta 
vagyok az intézményvezető helyettese. Nekem nagyon fontos volt mindig a gyermekek védelme, 
ezért 2012-ben elvégeztem a Kodolányi Egyetemnek a gyermek- és családvédelmi szakos 
pedagógus szakát, illetve idén végeztem el az Apor Vilmos Katolikus Főiskolának a fejlesztő és 
differenciáló pedagógus szakát is. Mindig fontosnak tartottam azt, hogy számomra a gyermek az 
első, és az utóbbi időben azt tapasztalom, hogy egyre nagyobb szükség van a fejlesztésükre. A mi 
óvodánkban évek óta nagyon jól működik a tehetséggondozás, de emellett azt vettem észre, hogy 
egyre nagyobb teret kell adni azoknak a gyerekeknek is, akik bármilyen különleges bánásmódot, 
vagy hátrányos helyzetben vannak, ezért is végeztem el legutóbb ezt a főiskolát, és a pályázatomba 
is beleírtam, hogy a működő, jól működő tehetséggondozás mellett szeretnék több olyan 
munkacsoportot az óvodában létrehozni, amelybe a kollegákat bevonva meseterápiával 
foglalkoznánk, illetve egy olyan témát alakítani, ahol lehetőséget kapnak a különleges bánásmódot 
igénylő gyerekeknek is a felzárkóztatása. Tulajdonképpen minden olyan, eddig jól működő és 
meglévő értékeket próbálom tovább vinni, amit átveszek a jelenlegi vezetőmtől, és hálás vagyok 
azért, hogy tanulhattam ennyi mindent, és támogatott mindenben. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük a pályázathoz? Úgy 
látom, nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Kiskakas Óvoda 
intézményvezetői pályázatának elbírálásáról szóló 307. számú előterjesztést támogatja 
[97 /2022. (VI. 21.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal támogatja a Bizottság, elfogadja a 
pályázatot, de csütörtökön a Képviselő-testület hozza meg a végleges döntést. Kedves Zsuzsanna, 
köszönjük szépen. 
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Szepesi Zsuzsanna: Köszönöm szépen. 

Elnök: Végül, de nem utolsó sorban, Forintos Ilonát, Icát szólítanám. 

Forintos Ilona: Jó reggelt kívánok, vagy már lassan jó napot! És üdvözlök mindenkit. Köszönöm 
szépen a szót Gábor. Jelenleg a második vezetői ciklusomat zártam, és hát a harmadik, és egyben 
utolsó vezetői ciklust én úgy képzelném el, hogy a vezető helyettesem nyugdíjba megy nyáron, 
télen, bocsánat. Zavarba vagyok kicsit. Szóval, hogy a vezető helyettesem nyugdíjba megy télen és 
én már most - mivel ugye a közigálláson meg is hirdettük ezt az álláshelyet, nyilván megvan rá a 
megfelelő ember testületen belül is -, nekem az a szándékom, ez az egyik prioritás, hogy ebben az 
öt évben kinevelni az utódlást, tehát már most arra gondolok, hogy ki vegye át majd az óvodát 
tőlem, és ő egy abszolút talpraesett, vezetői tapasztalatokkal rendelkező kollega. Amit én nagyon 
fontosnak tartanék, hogy a tehetséggondozás nálunk elég mélyen, elég aktívan folyt. Vannak ugye 
olyan mentorok, akik sajnos nyugdíjba mentek, és őket próbáljuk pótolni fiatalabb munkaerővel. 
Próbáljuk az ő energiájukat és lendületüket kihasználni, és mindenféleképpen egy-két éven belül 
nagyon fontosnak tartom, hogy újból elnyerjük a „Zöld Óvoda" címet, ami régen a birtokunkban 
volt, csak a tehetség akkreditáció miatt - ez a dokumentációban -, nem volt rá elég idő és 
felkészülés, de a gyakorlatban mi ezt működtetjük anélkül is, hogy ennek a birtokában lennénk. 
Szerencsés helyzetben vagyunk, mert hát egy üres álláshelyem van, de az sem sokáig, mert a 
jelenlegi nyugdíjban lévő kolléganő úgy néz ki, hogy visszamondja a nyugdíját és ő teljes állásban 
elhelyezkedik nálunk, valamint aki most nyugdíjba megy kollega, már annak a helyére is megvan 
egy fiatal óvónéni, aki a volt óvodásunk, és nálunk volt gyakorlaton, és nálunk is helyezkedik el, 
úgyhogy imádom már most. 

Elnök: Kedves Ica, mondod, hogy kineveled az utódodat, akkor jön az új generáció. 

Forintos Ilona: Igen, igen. Úgyhogy nekem ez a prioritás, én szeretném, mert ugye ez a pálya 
öregszik. Én úgy tapasztalom, az igazi, vérbeli pedagógusok, óvónénik lassan kifutnak ezzel a 
generációval. Nem azt mondom, hogy miénk az utolsó, mert azért an utánunk is, de hogy egyre 
kevesebb, és azokat a fiatal pedagógusokat, akik erre elhivatottak, meg kell fogni. És én úgy 
gondolom, hogy eddig szerencsém volt. Úgyhogy én pozitívan tekintek előre, és az a cél, hogy egy 
olyan stabil gárdát szeretnék kinevelni, vagy megteremteni, hogy utána minden menjen a maga 
útján, hogy ne legyen probléma, hogy mondjuk egy ember nyugdíjba megy. Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönöm szépen. Öröm hallani ezt igazából. Tehát, hogy humánerőforrás problémákkal 
akkor nem küzdesz. 

Forintos Ilona: Még nem. 

Elnök: Mint nagy generáció, kinevelitek az új generációt. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e 
kérdésük a pályázattal kapcsolatosan? Megadnám a szót. Radványi Gábor, parancsolj. 

Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Elnézést kérek, hogy nem szóltam hozzá sem a beszámolót 
készítőknek, sem az új pályázóknak a bemutatkozásukhoz sem, ennek az az oka, hogy 10 órakor 
egy állampolgársági esküt kell tennem, úgyhogy mindjárt elmegyek, csak mondom megvárom még 
Icát, hogy őt is végig hallgassam. Nehéz időszakon vagyunk túl és ígérni sem tudunk egyértelműen 
kellemes és nyugodt időszakot. Gabinál, amikor elmondta, hogy több, ugye két óvoda 
összevonásáról van szó és hát vannak úgymond létszám felettiek, én azt a reményemet szeretném 
kifejezni; és amikor Ica mondta, hogy itt meg már megvannak az utódok és próbáljátok ellátni a 
feladatot új erőkkel, akkor gondoljatok arra is, hogy az úgymond létszám felettiek is a rendszerben 
maradhassanak. Erre kérek mindenkit, hogy ebben legyen pozitív, és ne legyen az, hogy valamelyik 
óvónő vagy dajka vagy dolgozó az adott óvodából munkanélkülivé váljon. Próbáljuk ezt, mi ez az 
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Önkormányzat részéről természetesen idén is, meg a múltban meg a jövőben is, biztosítjuk azokat 
a feltételeket, ami miatt érdemes talán még Kőbányán óvónőnek lenni. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úr, és megadnám a szót Marksteinné Molnár Julianna 
képviselő asszonynak, parancsoljon. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Örömmel olvastam a vezetői pályázatokat, és 
bocsánat, hogy én is összefoglalva szólok hozzá, mert úgy gondolom, hogy így a végén érdemes 
összegezni. Mindegyik nagyon remek megfogalmazása volt a vezetői elképzeléseknek, és 
mindegyik más arculatú óvodát képzelt elénk. Úgyhogy én csak szeretném megköszönni ezt a 
színes és gazdag munkát, amit végeztek, illetve terveztek majd végezni a kőbányai gyerekek 
érdekében. Örömmel láttam a fejlesztőprogramok megjelenését, a művészetterápia tényleg nagyon 
jó, hogy megjelenik az óvodában. Azt gondolom, hogy rengeteget tud adni a gyerekeknek ez a sok
sok program, amit terveztek és a vezetői programban megjelentek. Úgyhogy gratulálok a vezetői 
pályázatotokhoz és sok sikert kívánok a jövőben is. Köszönöm. 
Elnök: Jó, köszönjük szépen, úgy látom, hogy további kérdés nincs. Akkor kérem, hozzuk meg 
döntésünket a Forintos Ilona pályázatáról a Mászóka Óvodában. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Mászóka Óvoda 
intézményvezetői pályázatának elbírálásáról szóló 307. számú előterjesztést támogatja 
(98/2022. (VI. 21.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja, elfogadja az 
intézményvezetői pályázatot, de természetesen neked is a Képviselő-testület hozza meg a döntést 
a pályázatodról kedves Ica. További jó munkát kívánok. Köszönöm szépen. És megadnám a szót 
Somlyódy Csaba alpolgármester úrnak, parancsolj Csaba. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen, elnézést kérek a rendkívüli szolgálati közleményért, amellett, 
hogy én is gratulálok a sikeres beszámolókhoz, és hát én úgy látom, hogy már a kinevezésekhez is, 
mert hogy nagy esély van erre, hogy csütörtökön ez is meg fog történni. Azonban engedjétek meg, 
hogy ha ilyen szép hölgykoszorú együtt van, hogy kihasználjam az alkalmat. Május 30-án ugye a 
Mocorgó Óvodával kapcsolatban már itt beszélgettünk arról, hogy az átköltözéssel kapcsolatban 
lennének feladatok. Én a Krisztát és a Juditot arra kértem volna, hogy itt jeleztétek, hogy nem 
mindenki tudja azt, hogy amit igényelt abból mit kapott volna meg, hiszen a Mocorgónak egy jó 
része új berendezéseket, játékokat fog kapni, tehát fölszabadulnak ezek és kértük, hogy jelezzétek, 
mire van szükség. Ezzel kapcsolatban én azt kérem, hogy vegyétek fel a kapcsolatot és 
koordináljátok ezt, hogy mindenki tudja, amit igényelt, abból mit kap meg. Én azt kérném, hogy 
öntevékenyek is legyetek, amint ezt megtudjátok, vagy aki megtudja szervezni, hogy hogyan kerül 
át az átadás pillanatában, akkor átvigye magához ezeket a felszereléseket. Ahol probléma van, 
megpróbálunk segíteni, szintén azt jelezzétek, hogy ahol nem lehet megoldani azt a dolgot, hogy 
mondjuk saját kocsival, vagy valahogy átvinni ezeket a dolgokat. A játékokra természetesen, a külső 
játékokra ez nem vonatkozik, azt bizonyára tudjátok, hogy azt a Kőkertnek a munkatársai fogják 
egyik részt leszerelni, másik részt átvinni oda, ahova igényeltétek és ott elhelyezni, tehát azzal 
remélem, hogy nincs gond, de azért, mint vezetők, tujátok, hogy oda kell rá figyelni. Úgyhogy én 
kérek mindenkit, hogy azért ezt is, ellenőrizzük le ezeket a dolgokat, azért, mert az átadás után egy 
hét állna rendelkezésünkre, hogy az ott maradt anyagokat mi is szétszortírozzuk. Egyrészt megy a 
kukába egyik része, másik része, ami még használható azt el kell vinnünk, mert utána a területet 
nekünk át kell adni. Tehát nekünk is egy hetünk maradt, nincsen időnk várni az átadás után, 
úgyhogy ezért kérem, hogy mindenki a lehetősége szerint legyen öntevékeny ebben a dologban, 
illetve aki nem tudja még, hogy mi van, az kérdezzen és hát próbáljuk megoldani ezt a helyzetet. 
Köszönöm szépen és még egyszer gratulálok. 
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Elnök: Köszönjük szépen. Jó, tehát megállapítom, hogy a Bizottság a 2. napirendi pontot 
megtárgyalta, a 2. napirendi pontot lezárom. Köszönöm szépen. 

3. napirendi pont: 
A Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjainak 

megállapítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Folytatnánk a sort, az elején elfelejtettem mondani, tehát hogy a 3. napirendi pont az nem 
került benyújtásra, tehát a gyermekétkeztetési igény térítési díjának mértékéről, úgyhogy ez, ha 
bárkinél itt megjelent, nem kerül most megtárgyalásra. Következő pedig a 4. (meghívó szerinti 
napirendi pont) a Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási 
díjainak megállapítása, 320. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. 
Én nagyon szépen köszönöm természetesen a jelenlévő intézményvezetőknek, óvodavezetőknek, 
hogy itt voltak, amennyiben engedi idejük, akkor szívesen látjuk, de ha nem, akkor további jó 
munkát kívánok. Megadnám a szót Somlyódy Csaba alpolgármester úrnak, parancsoljon. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm, köszönöm szépen. Csak egy kérdés van a tegnapi - mert nincs itt a 
Gábor -, a tegnapi frakcióvezetői ülésen elhangzott egy észrevétel az előterjesztéssel 

kapcsolatban, azt kérdezem, mert nem volt időm elolvasni az új beterjesztést, hogy az átvezetésre 
került-e? Tehát itt a 10 napos bérlettel kapcsolatban volt egy észrevétel meg egy kiegészítési 
javaslat a szaunával kapcsolatban. 

Elnök: Módosító javaslatot kell majd tenni. 

Somlyódy Csaba: Bocsánat, igen, csak nincs jelen, aki ezt ott tette. 

Elnök: Krisztián, megadnám a szót, parancsolj. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Alpolgármester úr, amit megfogalmazott, akkor konkrét 
módosító javaslatban megfogalmaznám. A bérletek meghatározásánál merült fel, hogy esetleg 
nem teljesen egyértelmű, ugye a bérletek ugyanazt a tartalmat hordozzák, mint a belépőjegyek, 
hiszen a belépőjegyeknél már nincs szaunahasználat nélküli belépőjegy, ezért - ahogy 
Alpolgármester úr utalt rá - az a módosító javaslat, hogy a határozattervezet mellékletében foglalt 
táblázatban a bérlet a „szaunahasználattal" megjelöléssel kiegészül. Köszönöm. 

Dr. Szabó Krisztián szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet 1. mellékletében foglalt 
táblázat (A Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjai) 25. és 26. 
sora helyébe a következő rendelkezés lép: 

,,25. 
Felnőtt-uszodabérlet szaunahasználattal 

15 OOO Ft (10 alkalom 90 napos érvényességgel) 

26. 
Diák-, nyugdíjas-, gyermek-uszodabérlet szaunahasználattal 

10 OOO Ft" 
(10 alkalom 90 napos érvényességgel) 

Indokolás: szükséges pontosítani a szolgáltatás megnevezését, hogy a belépőjegyekhez hasonlóan 
egyértelmű legyen a szaunahasználati jogosultság. 

(320/1. módosító javaslat) 
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Elnök: Jó, tehát akkor Krisztián egy módosító javaslattal, vagy most Csaba éltél, vagy Krisztián? 
Krisztián élt a módosítóval, mindegy. De ha már a módosító javaslatoknál tartunk, akkor nekem is 
lenne egy módosító javaslatom. Tehát itt ez december 31-ig, 2022. december 31-ig kerül 
megállapításra ezeknek a jegyeknek a meghatározása. Természetesen a jogszabály 
rendelkezésekből, a járványidőszakban nem lehetett ezeknek a szolgáltatási díjaknak az emelése 
nem történhetett meg, ezért történik most ez meg, mert ez a helyzet megszűnt. Én továbbra 
szeretném javasolni, hogy itt korábban, az előző ciklusban a kezdeményezésemre volt egy olyan 
lehetőség, hogy a nyugdíjasoknak kedvezményes időszakos nyugdíjas jegy volt hétköznap reggel 
6:00-8:00-ig 200 Ft-ért. Ez a kedvezményes időszakos nyugdíjas jegy reggel 6:00 és 8:00 óra 
között most 500 Ft-ra emelkedne. Én itt egy olyan módosító javaslatot szeretnék benyújtani, hogy 
itt, ha már emelkedés történik meg, én úgy gondolom, hogy az ekkora mértékű emelkedést itt 
ebben a helyzetben nem tolerálna a nyugdíjas rész. Úgy gondolom, hogy ez a reggel 6:00 és 8:00 
óra közötti rész azért ezt nem gondolom, hogy olyan tömegek veszik igénybe, de akik igénybe 
veszik, úgy gondolom, hogy ennek is az árérzékenysége megmaradna, én ezt az 500 Ft-ot 300 Ft
ra módosítanám. Minimális emelés történne, de úgy gondolom, hogy ez a rész egy szociális 
érzékenységet mutatna a Képviselő-testületnek, hogy maga az időszakos rész, reggel 6:00 és 8:00 
óra között a nyugdíjas jegy 200 Ft-ról csak 300 Ft-ra emelkedne és nem 500 Ft-ra. Jó, tehát én ezt 
a módosító javaslatot nyújtanám be. De közben megadnám a szót Papp Zoltán képviselő úrnak 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót Elnök úr. Mindössze egyetlen egy mondatot az előbbi 

kiegészítéseként. Ugye szoktam járni az Újhegyi Uszodába és igazából tehát nem is lehetne 
leválasztani azt a részt arról, hogy valaki bemegy a szaunába vagy sem, tehát nem fog ott állni egy 
ember és nézni, hogy most akkor „Te bemehetsz, vagy sem", mert oda bárki gyakorlatilag bemehet. 

Elnök: Köszönöm szépen, de nem szeretném kihagyni és szeretettel köszöntöm a Kocsis Sándor 
Sportközpont vezetőjét. Nem tudom, hogy szeretnéd-e kiegészíteni Pali itt ezt az előterjesztést? 
Parancsolj. 

Kuróczi Pál: Köszönöm szépen. Nem készültem, de hogyha már megadatik, akkor szeretnék pár 
szót mondani. Igen, én szerettem volna javasolni, hogy egy ilyen kétlépcsős áremelkedést adjunk 
meg az Újhegyi Uszodában, mert úgy gondolom, hogy 2018-as jegyárakkal üzemeltünk, és ugye 
hát október óta nagyon, kőkeményen emelkedett a mi rezsink is, és úgy gondolom, hogy egy 
októbertől októberig tartó egyéves vizsgálat után tudjuk rentábilisan megállapítani, hogy a 
következő évben milyenek lennének azok az optimális jegyek, amik nyilván nem a O-ra, dehogy a 
O-hoz közelítenénk az ollót az Újhegyi Uszodában. Most is emeltünk egy kicsit a jegyárakon. 
Reagálva a nyugdíjas jegyárakra, nagyon sokan igénybe veszik reggel 6:00-8:00-ig ezt a 
szolgáltatást. Én azért merészeltem, vagy azért gondoltam egy ilyen nagyobb áremelést, mert úgy 
gondolom, hogy 200-300 Ft-ért manapság már azok az áremelkedések, amit itt látunk, nemcsak 
élelmiszer iránt, hanem bármi más szolgáltatás iránt, nem tudom, hogy 200 Ft-ért egy komplett 
szolgáltatást, ahol szaunázik, uszoda, fürdés, tehát egy komplett szolgálatást vesz igénybe a 
nyugdíjas. Én ezért merészeltem egy kicsit nagyobb áremelkedést, úgy gondoltam, hogy az 500 Ft 
is elfogadható, de természetesen a Testület majd reagál rá és akkor eldöntik, hogy hogy gondolják 
ezt a dolgot. A strandjegy árakat azért nem tettem be idén, mert ugye idén nyáron nem lesz 
strandunk, én ezért nem tartottam optimálisnak, viszont ezért meg alkottunk egy egésznapos 
jegyet, ugye, hogy aki mégiscsak esetleg hűsölni vágyik itt a nagy kánikulában és melegben és ott 
ütközik, hogy nincs strandunk, attól még egy egésznapos szolgáltatást tudjon igénybe venni az 
Újhegyi Uszodában. Ezért találtuk ki az egésznapos jegyet, de azt hiszem, hogy a következő évi 
javaslatban csak a strand vonzatában lesz egésznapos jegy, az uszoda vonzatában megmaradunk 
ennél a 3 órás időintervallumnál. Köszönöm szépen. 
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Elnök: Köszönöm szépen. Kedves Pali, ha már itt beszélünk, akkor szeretném megkérdezni, hogy 
a reggeli időszakban itt ez a nyugdíjas jegy. Ezt kerületi nyugdíjasok veszik igénybe, vagy bárki 
igénybe veheti, mint nyugdíjas? 

Kuróczi Pál: Azt hiszem, hogy bárki igénybe veheti, mint nyugdíjas, nemcsak a kerületiek. 

Elnök: Köszönöm szépen. Akkor én erre egy módosító javaslatot tennék. Tehát igazából a 300 Ft
ot én azt továbbra is fenntartanám, de csak kőbányai lakcímkártya ellenében vegyék igénybe. 
Ezzel a módosítással egészíteném ki. Köszönöm szépen Pali. Megadnám a szót Papp Zoltánnak. 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót. Közjóléti Bizottság elnökeként természetesen támogatom Elnök 
úr javaslatát. Igazgató úr szavaihoz annyit, hogy úgy gondolom, hogy pont azért, amit Ön is 
említett, hogy gyakorlatilag szinte mindennek megy fel az ára, ezért úgy gondolom, hogy a 
nyugdíjasok esetében ez kifejezetten pozitív, hogyha érzékenyek vagyunk az árra. Hogy legalább 
ezéret ne kelljen annyival többet fizetniük, mint amennyivel többet kell fizetniük az esetleges 
összes többi mindenféléért. Köszönöm szépen. 
Elnök: Köszönöm szépen. Tehát akkor a módosító javaslatom úgy szólna igazából, tehát hogy a 
kedvezményes időszakos nyugdíjas jegy hétköznap reggel 6:00-8:00 óra között kőbányai 
lakcímkártya figyelembevételével történne 300 Ft-ra, kőbányai lakcímkártya hiányában pedig 
500 Ft lenne. Hogyha ez így megfelelő. Megadnám a szót Szabó Krisztián jegyző úrnak. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Tehát szerepel a határozatban jelenleg is és az itt fekvő 
tervezetben is, hogy a nyugdíjas kedvezmény igénybevételének a feltétele a kőbányai 

lakcímkártyával történő igazolás. Tehát most itt félrecsúszott a dolog, mert ha egy új kedvezmény 
kategóriát akarunk bevezetni, akkor ezt kellene mondani. Tehát eddig nem vonatkozott a 
kedvezmény a nem kőbányai lakosokra. Akkor kérem, hogy Képviselő úr, Elnök úr pontosítsa, 
hogy mi a módosító javaslata. 

Elnök: Jó, tehát a módosítás akkor az lenne, hogy kőbányai lakcímkártya, tehát felmutatásával, 
vagy kőbányai lakcímkártyával 300 Ft lenne a reggel 6:00 és 8:00 óra közötti rész. Az most is 
benne van. Tehát igazából akkor, tehát 300 Ft lenne, tehát az 500 Ft helyett 300 Ft. Igen, 
megrekedtem itt a kőbányai lakcímkártyánál, de ez benne van az előterjesztésben. Jó, akkor ez 
lenne a módosító javaslatom, hogy 500 Ft helyett 300 Ft lenne a kedvezményes nyugdíjas reggel 
6:00 és 8:00 óra közötti uszoda használat. 

Dr. Mátrai Gábor Imre szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet 1. mellékletét képező 
táblázat (A Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjai) 17. sora 
helyébe a következő rendelkezés lép: 

,,17. Kedvezményes időszakos nyugdíjasjegy** (6:00-8:00 óra között) 300 Ft" 

Indokolás: a nyugdíjas-kedvezmény kisebb mértékű emelése indokolt. 
(320/2. módosító javaslat) 

Elnök: Jó, és itt két módosító javaslat volt, és igazából az egyik módosító javaslat volt a Jegyző úr 
részéről, hogy akkor a bérletnél pontosítva, hogy a szauna használat is beletartozik. Akkor kérem, 
mivel az előterjesztő nincsen itt, akkor hozzuk meg a döntésünket a módosításról. A szavazást 
indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a 320/1. módosító javaslatot. 
[99/2022. (VI. 21.)] 
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal fogadta el a módosító 
javaslatot a Jegyző úr módosító javaslatát támogatta. És most akkor az én módosító javaslatomról 
hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a 320/2. módosító javaslatot. 
[100/2022. (VI. 21.)] 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal támogatta a 2-es módosító 
javaslatot. És akkor kérem, hogy a Bizottság hozza meg a döntését a két módosító 
figyelembevételével. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi 
Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjainak megállapításáról szóló 320. számú előterjesztést a 
320/1. és 320/2. módosító javaslatok figyelembevételével támogatja [101/2022. (VI. 21.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm, a (meghívó szerinti négyes) napirendi pontot lezárom. 

4. napirendi pont: 
A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány támogatása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendi pontunk pedig, a Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 
támogatásáról, Itt egy 500 OOO Ft-os működési célú támogatást biztosítana az Alapítvány részére 
az Önkormányzat. Van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom nincs, akkor kérem, hozzuk meg a 
döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért 
Alapítvány támogatásáról szóló 288. számú előterjesztést támogatja [102/2022. (VI. 21.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm. A (meghívó szerinti ötös) napirendi pontot lezárom. Köszönjük szépen a részvételt. 
(Elköszön a termet elhagyó Kuróczi Páltól.) 

5. napirendi pont: 
A Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2022. évi támogatásáról szóló pályázat 

elbírálása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő, a Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2022. évi támogatásáról 
szóló pályázat elbírálása. 303. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, 
nem kívánja kiegészíteni. Jó, itt 16 pályázat érkezett. Van-e kérdés, észrevétel? 4 millió forintos 
keretösszeg áll rendelkezésre. Úgy látom nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A 
szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányán működő egyházak és civil 
szervezetek 2022. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálásáról szóló 303. számú előterjesztést 
támogatja [103/2022. (VI. 21.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést. 
Köszönöm, a napirendi pontot lezárom. 
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6. napirendi pont: 
A kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő a (meghívó szerinti) hetes, a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú 
támogatásáról szóló pályázati felhívás, 296. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor 
alpolgármester úr. 2 millió forintos keret összeg állt rendelkezésre a támogatásokból, itt ez 2,5 
millió forintra egészülne ki Sportszövetség tagszervezeteinek sportcélú támogatására. Kérdés 
nincs, akkor kérném, hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom. 

104/2022. (VI. 21.) KMB határozat 
a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívásról 
(7 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága pályázatot ír ki a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatására 
2 500 OOO forint összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2021. évi 
költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló 9 /2022. (V. 20.) 
önkormányzati rendelet 16. melléklet 9. sora terhére. 
2. A Bizottság a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati 
felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
3. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a 2. pont szerinti pályázati felhívás 
közzétételéről a Kőbányai Önkormányzat honlapján. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

1. melléklet a 104/2022. (VI. 21.) KMB határozathoz 

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) 
pályázatot ír ki a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatására. 

1. A pályázat célja: 

A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége tagszervezetei működési 
feltételeinek javítása, utánpótlás-nevelésének segítése, versenyek, bajnokságok 
megrendezésének támogatása. Ennek érdekében a pályázat témakörei: 
a) saját sportesemények rendezése, 
b) nem saját rendezésű versenyen, bajnokságon történő részvétel, 
e) sportszakember-képzés, továbbképzés, 
dJ sporteszközök vásárlása, 
e) bérleti díjak. 

2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 
3. Egy pályázó által elnyerhető támogatás: 
4. A pályázat benyújtásának feltételei: 

2 500 OOO Ft 
legfeljebb 250 OOO Ft 

4.1. A pályázaton a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége azon 
tagszervezetei vehetnek részt, akik a tárgyévi tagdíjat teljes egészében megfizették és annak 
tényét a pályázat benyújtásával egyidejűleg igazolták. További feltétel, hogy 
a) a sportegyesület utánpótlás-neveléssel foglalkozik, és legalább 15 fő igazolt utánpótláskorú 

tagja van (aki a 18. életévét nem töltötte be), az utánpótláskorú tagok kőbányai lakcímmel 
rendelkeznek, vagy Kőbányán járnak iskolába, és a gyermekek legalább heti 120 percben 
sportolnak a sportegyesületben, vagy 
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b) az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó egyesületnek legalább 15 fő kőbányai lakos tagja van, 
akik legalább heti 120 percben sportolnak az egyesületben, és az egyesület évente legalább egy 
kerületi szintű sportrendezvényt szervez. 

4.2. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi 
adatokat kell kitölteni, és az alább felsorolt iratokat kell csatolni: 
a) a pályázó sportegyesület adatai, képviselő e-mail címe, telefonszáma, 
b) a sportegyesület taglétszáma, az utánpótláskorú tagok száma, a Budapest Főváros X. 

kerületben lakcímmel, illetve tanulói jogviszonnyal rendelkező igazolt utánpótláskorú tagok 
száma, az utánpótláskorú tagok adatai (név, lakcím, életkor, tanulói jogviszony helye, edző 
neve), az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó egyesület kőbányai lakos tagjainak adatai (név, 
lakcím), az egyesület tagjegyzék-kivonatának másolata, 

cJ a bankszámlát vezető pénzintézet neve és a bankszámlaszáma, ahová a támogatás átutalását a 
pályázó kéri, 

dJ a pályázó sportegyesület tevékenységének bemutatása legalább egy oldal terjedelemben 
(szakosztályok tevékenysége, a tagság korcsoport-összetétele, tevékenységek részletes 
ismertetése, edzések helye, időpontja, időtartama, edzőkkel kapcsolatos információk, a 
sportegyesület kiemelkedő eredményei), valamint a 2022. évre tervezett programok, kőbányai 
sportesemények ismertetése, az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó egyesület esetében 
saját rendezésű esemény részletes leírása, 

e) a támogatás célja, a támogatni kért tevékenység részletes leírása legfeljebb egy oldal 
terjedelemben, valamint költségvetés készítése (bevételek és kiadások tervezése, az önerő és 
a kért támogatás összege feltüntetésével), 

f) versenyrendezés esetén versenykiírás, edzőtábor esetén részletes program, 
g) nyilatkozat arról, hogy 

ga) a szervezetnek nincs köztartozása, a szervezet nem áll végelszámolás vagy felszámolás 
alatt, vele szemben csődeljárás, vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs 
folyamatban, 

gb) a szervezetnek nincs lejárt tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési 
szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 

gc) a pályázat nem irányul más forrásból finanszírozott pályázat megvalósításával azonos 
célra, 

gd) a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e, 
ge) a sportegyesület az Önkormányzat által meghatározott 20%-os kedvezményt biztosítja a 

nagycsaládosok részére, 
gf) a pályázó törvényes képviselője a pályázat benyújtásával egyidejűleg akként nyilatkozik, 

hogy a pályázó sportegyesület a pályázatban feltüntetett tagjainak, sportolóinak 
személyes adatát az információs önrendelkezési jogról és információszabadságról szóló 
2011. évi CXII. törvény S.§ (1) bekezdés a) pontja, valamint a természetes személyeknek 
a személyes adatok kezelése tekintetében történő védelméről és az ilyen adatok szabad 
áramlásáról, valamint a 95/46/EK rendelet hatályon kívül helyezéséről (általános 
adatvédelmi rendelet) szóló 2016. április 27-ei 2016/679 európai parlamenti és tanácsi 
rendelet (általános adatvédelmi rendelet, a továbbiakban: GDPR) 6. cikke (1) bekezdés a) 
pontja alapján jogszerűen kezeli és azokat a pályázattal összefüggésben harmadik személy 
részére kiadni jogosult, 

gg) a pályázó törvényes képviselője hozzájárul a személyes adatainak a tenderrel összefüggő 
nyilvántartásához és kezeléséhez, 

h) a sportegyesület törvényes képviselője aláírási címpéldányának hiteles másolata, 
i) előző évről szóló beszámoló Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezésének 

tényéről szóló igazolási, 

1 Legkésöbb a támogatási szerzödés aláírásáig pótolható. 
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jJ amennyiben a pályázó 2022-ben már részesült az Önkormányzat által nyújtott támogatásban, 
ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével, 

kJ amennyiben a pályázó 2022-ben már részesült nem az Önkormányzat által nyújtott egyéb 
támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével. 

4.3. Egy pályázó egy pályázatot nyújthat be. A pályázatban több témakör támogatása kérhető. 

4.4. A támogatási időszak 2022. március 1. napjától 2022. december 31. napjáig tart. 

5. A pályázaton nem vehet részt: 
a) az olyan sportegyesület, amely a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. 

évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet alapján részesül 
támogatásban, 

b) a diáksport egyesület (DSE) formában működő szervezetek, 
e) az olyan sportegyesület, amely az Önkormányzat bármely pályázatán nyert összeggel a 

megadott határidőig nem számolt el, vagy köztartozása van, 
dJ az olyan sportegyesület, amelynek az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és 

az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben tartozása van. 

6. A pályázható költségek: 
a) Saját rendezésű sportesemények témakör 

aa) bírói díj, orvosi ügyelet, bérleti díj, versenydíjak (kivéve: reprezentációs költségek, 
pénzdíjak), 

ab) a versenyt előkészítő edzőtáborok szervezése. 
A megpályázott rendezvénynek területi, országos vagy nemzetközi szintűnek kell lennie. Cégek, 
intézmények közötti versenyekre pályázat nem nyújtható be. 

b) Nem saját rendezésű versenyen, bajnokságon való részvétel témakör 
ba) a versenyeken való részvétel költségei, így pi: szövetségi tagdíj, nevezési díjak, csoportos 

utazás és csoportos szállásköltségek (ebben a kategóriában a versenykiírás is a pályázat 
kötelező melléklete), sportruházat, 

bb) az elszámolásnál a tényleges részvételt versenyjegyzőkönyvvel is igazolni kell. 

e) Sportszakember-képzés, továbbképzés témakör 
ca) a fővárosi, országos vagy szakszövetségi szervezésben megvalósuló vizsgával egybekötött 

képzés részvételi költsége számolható el, 
eb) a kapcsolódó utazás költsége elszámolható, 
cc) étkezési és szállásköltség nem számolható el. 

d) Sporteszközök vásárlása témakör 
A létesítő okiratban foglalt tevékenységekhez (a továbbiakban: alaptevékenység), sportágakhoz 
kapcsolódó sporteszközök vásárlása, készítése, javítása, felújítása támogatható. 

e) Bérleti díjak témakör 
A sportegyesület alaptevékenységéhez kapcsolódó, sportlétesítmény bérleti szerződéssel igazolt 
bérleti díja támogatható. 

7. A pályázati összeg nem használható fel: 
a) jutalmazásra, bér- és járulékkifizetésre, 
b) étkezésre, reprezentációs költségekre, 
e) utazásra (kivéve versenyre, edzőtáborba történő csoportos utazás), 
dJ egyéb személyi jellegű kiadásokra, 
e) saját tulajdonban lévő gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására, 
jJ a pályázathoz nem kapcsolódó közterhek megfizetésére. 

8. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje: 
A pályázatot legkésőbb 2022. augusztus 3-án (szerda) 16.00 óráig lehet benyújtani. 
a) az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-Papír szolgáltatás 

igénybevételével a BPlOKER hivatali kapu címre, 
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b) személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal· (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási 
Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályán (Budapest X. kerület, Szent László tér 29. 2. 
emelet 206-os szoba) vagy 

e) postai úton a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztálynak címezve 
az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen. Postai benyújtás esetén a pályázatnak a fenti 
határidőig meg kell érkeznie a Hivatalba. 

A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető a +36 14338 266-os telefonszámon vagy 
a NagyAttila@kobanya.hu e-mail címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen, vagy 
letölthető az önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu/Hírek). Az adatlap másolható. 

9. A pályázat elbírálásának menete: 
A Hivatal szükség esetén egy alkalommal elektronikus úton hiánypótlási felhívást ad ki, a 
hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem 
megfelelő pályázat érvénytelen. Az adatlap hiányos kitöltése is érvénytelenséget eredményez. A 
pályázat elbírálásakor előnyt jelent, ha az egyesület utánpótlás-neveléssel foglalkozik. 
A pályázatokat Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 
Közművelődési Bizottsága a 2022. augusztusi ülésén bírálja el a keretösszeg erejéig. 
A Hivatal a döntést követően 2022. szeptember 16-áig e-mail útján értesíti a pályázókat a pályázat 
eredményéről. A nyertes pályázóval az Önkormányzat támogatási szerződést köt. 

10. Az elszámolás módja, határideje: 
A támogatással legkésőbb 2023. január 20. napjáig (péntek) kell elszámolni. 
A sportegyesület a támogatás felhasználása során köteles a Hivatal feladatkörrel rendelkező 
szakterületével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a 
megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni. A pályázó a 
fel nem használt, vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni. 

Budapest, 2022. június,, .... " 
D. Kovács Róbert Antal 

polgármester 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést. 
Köszönöm, lezárom. 

7. napirendi pont: 
A Kőbányai Torna Club Sportegyesület támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő, a Kőbányai Torna Club Sportegyesület támogatásának elszámolása, 295. számú 
előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Itt az Isaszegi Kerékpártúrára lett 
egy 400 OOO forintos kiegészítés, amely a kerékpártúra rendőri és szervezői, 
motorosbiztosításának költségéhez való hozzájárulás volt. Eisenkrammer Károly úr a 
szerződésben meghatározottan határidőben benyújtva elszámolt az összegről. Kérdés nincs, 
akkor kérem hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom. 

105/2022. (VI. 21.) KMB határozat 
a Kőbányai Torna Club Sportegyesület támogatásának elszámolásáról 
(7 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága a Kőbányai Torna Club Sportegyesület részére 2022. évben nyújtott 400 OOO forint 
összegű támogatás elszámolását elfogadja. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
Lezárom. 
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8. napirendi pont: 
Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Következő végül, de nem utolsó sorban pedig tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt 
határidejű határozatainak végrehajtásáról, 309. számú előterjesztés. Előterjesztő dr. Szabó 
Krisztián jegyző úr. Úgy látom, hogy kérdés nincs, megállapítom, hogy a tájékoztatót 
megtárgyaltuk. 

A Közművelődási Bizottság a „ Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű 

határozatainak végrehajtásáról" tárgyú 309. számú előterjesztést megtárgyalta. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendjeit megtárgyalta. Felkérem Papp 
Zoltán képviselő urat a jegyzőkönyv aláírására és ezennel az ülést, 10.05 órakor bezárom. 
Mindenkinek kellemes, szép nyarat kívánok! 

K. m. f. 

Törvényességi szempontból ellenjegyzem: 

1o V( 
/flzoitán 

bizottsági tag 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

o határozatok melléklete 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

o titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

D felszólalási jegy 
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2022. június 21-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Hegedűs KárolyD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts Korinna Ehrenberger Krisztina Kárpáti Beatrix Kálmánná Szabó Judit Dr. Kappel Patrícia ......

Aláírás:

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Intézményi meghívottak jelenléti íve a 2022. június 21-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére
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